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Närvarande  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning  

Maria Mannerholm stadsdelsdirektör, Yvonne Goldberg avdelningschef 

administration, Lars Wennberg avdelningschef ekonomi, Ingrid Widebäck 

avdelningschef social omsorg, Annmarie Sandberg avdelningschef äldreomsorg 

och Gunnar Ohlsén avdelningschef samhällsplanering 

 

Fackliga organisationer 

Kommunal: Kristina Thörnsell och Lotta Verstraate, Lärarförbundet: Bo Ståhl, 

SACO: Olle Sjölund, SKTF: Björn Adolfsson och Vårdförbundet: Heidi Hildén 

Gershater 

 

Förhinder 

Renée Hildebrand avdelningschef förskola  

 

1 Mötet öppnas 

Ingrid Widebäck öppnade mötet. 

 

2 Kvarvarande frågor 

Inga kvarvarande frågor från föregående sammanträde. 

 

3 Information från förvaltningen 

Medarbetarenkäten 

Yvonne Goldberg redogjorde för resultatet av medarbetarenkäten 2010. Nöjd 

medarbetarindex (NMI) var för hela förvaltningen 64 vilket är samma resultat  

som 2009. 

 

SKTF erinrade att Trekantens servicehus inte finns med i medarbetarenkäten, trots 

att förvaltningsgruppen kommit överens om att alla enheter skulle ingå. 

 

Maria Mannerholm svarade att eftersom Trekantens servicehus hade ett lågt 

resultat 2009 fick de anställda besvara ytterligare en enkät 2010 där svaret 
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redovisades 29 juni. Mot den bakgrunden ansåg förvaltningsledningen att enheten 

inte skulle behöva besvara två enkäter samma år. 

 

4 Information från de fackliga organisationerna 

SKTF inbjuder till ”Fika med facket” 15 februari. 

 

Kommunal håller en löneutbildning för arbetsplatsombuden 3 mars. 

 

Lärarförbundet har årsmöte 15 februari samt håller en utbildning för  

ombuden 10 maj. 

 

Vårdförbundet kommer att gå igenom de kommunala sjuksköterskornas  

roll i stadsdelen. 

 

 

5 Ärenden till nämndsammanträdet 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2011 

Nämndens mål har i allt väsentligt uppfyllts. Nämnden redovisar ett överskott med 

18,1 mnkr före resultatöverföringar och 9,0 efter resultatöverföringar.  

Dnr 543-2010-1.2.1 

De fackliga organisationerna framförde inga synpunkter i ärendet. 

 

Enheternas verksamhetsberättelser 2010 

I verksamhetsberättelserna beskriver enheterna uppfyllelsen av åtagande och 

arbetssätt samt identifierade utvecklingsområden. Enheterna bedöms i huvudsak 

ha uppfyllt sina åtaganden, några har dock inte klarat detta inom beslutad budget. 

Dnr 543-2010-1.2.1 

 

SKTF frågade hur förvaltningen ska agera för att öka medarbetarnas delaktighet i 

framtagningen av verksamhetsberättelsen. Efter en genomgång av 

verksamhetsberättelserna uppgav SKTF att det endast var fem enheter som 

redovisade medarbetarmedverkan före januari månads utgång; beställarenheten 

äldreomsorg, vuxenenheten, Västertorps dagliga verksamhet, förskoleenheten 

Aspudden-Ekensberg och ekonomiavdelningen.  
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Maria Mannerholm svarade att förvaltningen tar till sig av detta. Frågan kommer 

att tas upp vid ILS-gruppens möte 22 februari. 

 

Patientsäkerhetsberättelse 2010 

Enligt patientsäkerhetslagen som trädde i kraft 1 januari 2011 ska vårdgivaren 

upprätta en patientsäkerhetsberättelse där det framgår hur patientsäkerhetsarbetet 

har bedrivits under föregående år. Dnr 51-2011-1.2.1 

SKTF tog upp att de fackliga organisationerna inte fått ärendet utskickat. 

Maria Mannerholm svarade att varje avdelning ansvarar för utskicken av sina 

handlingar och att detta ärende kommer att skickas med e-post efter mötet.  

 

IT-strategi för bättre lärande – remiss från kommunstyrelsen 

Yvonne Goldberg informerade om remissen IT-strategi för bättre lärande. En 

satsning på bättre infrastruktur och ökad datortillgänglighet inom förskola och 

skola ska kombineras med kompetensutveckling. Dnr 574-2010-1.5.1 

 

Ny struktur och ansvarsfördelning för förvaltningsledningen 

Beslutet innebär att ansvaret för äldreomsorgen delas mellan beställare och 

utförare samt vissa förändringar i ansvarsfördelningen av 

förvaltningsadministrationen från och med 1 april 2011. 

Dnr 56-201-1.1 

Kommunal framförde att de hoppas att förvaltningen omprövar organisationen om 

den visar sig inte fungera. 

Maria Mannerholm svarade att förvaltningen tar ställning till detta i samband med 

arbetet med verksamhetsplanen för 2012. 

 

Upphandling av entreprenaddrift av Hägerstens ungdomsgård - 

tilldelningsbeslut 

Sekretess enligt 19 kap. 3 § OSL. Dnr 380-2010-2.2.2 

Protokoll avseende förhandling enligt 38 § MBL biläggs protokollet. 

 

Upphandling av entreprenaddrift av Aspuddens parklek – 

tilldelningsbeslut 

Sekretess enligt 19 kap. 3 § OSL. Dnr 397-2010-2.2.2 
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Protokoll avseende förhandling enligt 38 § MBL biläggs protokollet. 

 

6 Verksamhet och budget 

Lars Wennberg informerade att den kommunala revisorn granskat 

verksamhetsberättelsen utifrån måluppfyllelse och uppfyllelsen av den interna 

kontrollen. Extern revisor kommer att granska sifferbokslutet 9 februari. 

 

7 Arbetsmiljökommitté 

Arbetsmiljöutbildning 

Yvonne Goldberg informerade att det finns fem platser kvar till 

arbetsmiljöutbildningen. 

SKTF frågade om samtliga chefer genomgått arbetsmiljöutbildning. 

Yvonne Goldberg svarade att många gått den via kompetensfonden. Förvaltningen 

kontrollerar vilka som har gått utbildningen och återkommer. 

Maria Mannerholm föreslog att förvaltningsledningen och de fackliga 

organisationerna får gemensam information om stadens 

incidentrapporteringssystem RISK. Förvaltningen återkommer om tidpunkt. 

 

8 Övriga frågor 

Lönepåslag till de interimistiskt anställda 

Kommunal påpekade att de intermittent anställda vid en gruppbostad inte fått 

någon löneökning 2010.  

Förvaltningen undersöker detta och återkommer 

 

Inbjudan 

Annmarie Sandberg inbjöd de fackliga organisationerna till en visning av 

Axelsbergs vård- och omsorgsboende fredag 11 februari kl. 13:00.  

 

9 Mötet avslutas 

Maria Mannerholm förklarade mötet avslutat. 

 

 

Bilagor   

1 MBL-protokoll – upphandling av entreprenaddrift Hägerstens ungdomsgård 

2 MBL-protokoll – upphandling av entreprenaddrift Aspuddens parklek 



PROTOKOLL 
SID 5 (5) 

PROTOKOLL FRÅN FÖRVALTNINGSGRUPP 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

Maria Mannerholm Kerstin Henningsson 

stadsdelsdirektör sekreterare 

 

 

 

Kommunal SACO 

Kristina Thörnsell/Lotta Verstraate Olle Sjölund 

 

SKTF Lärarförbundet 

Björn Adolfsson Bo Ståhl 

 

 

Vårdförbundet  

Heidi Hildén Gershater 

 

 

 


